
Zápis č. 2025/01
ze zasedání Osadního výboru Podlesí-Křivé, konaného dne 05. 01. 2025

Místo konání: místnost OV v Komunitním centru

Přítomni:

- členové: Eliška Kostelná, Radim Blažek, Jaroslav Kneisl, Radek Buchta, Libor Klanica, Jiří 
Pernický.

- nepřítomen: Ondřej Kubla

- omluven: -

- hosté: -

Pozn.: jména jsou uváděna bez akademických titulů.
                 
J. Kneisl zahájil jednání osadního výboru v 18:05 hodin. 
                
Program jednání:
1. Úvod
2. Plán akcí na rok 2025
3. Dětský karneval, sousedský bál
4. Příprava Sousedského setkání a rozsvícení stromku 
5. Setkání dříve narozených
6. Ostatní, různé, body z minula

K     bodu č. 1:  
Úvod
- J. Kneisl pozdravil hosty i členy OV,
- představil hlavní témata programu schůze OV.

K     bodu č. 2:  
Plán akcí na rok 2025
Na rok 2025 bylo domluveno několik akcí:
- 7.3. Dětský karneval,
- 8.3. Sousedský bál
- 31.3. setkání dříve narozených,
- 19.7. Letní kino na hřišti (ve spolupráci s TJ Sokol Podlesí),
- 29. 8. Letňák na dece v komunitním centru (ve spolupráci s SDH)
- 27. 9. Svatováclavské Křivské slavnosti (ve spolupráci s Honebním společenstvem),
- 30. 11. Sousedské setkání na návsi a rozsvícení „vánočního trojstromí“
+  asi  ještě  předvánoční  setkání  dříve  narozených,  termín  bude  upřesněn,

Kneisl připraví rozpočet čerpání financí na Odboru kultury.

K     bodu č. 3:  
Dětský karneval, sousedský bál
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Karneval-7.3.,  DJ  Marty  bude  osloven;  oslovit  Lenku  Bírešovou,  zda  se  ujme akce  jako 
koordinátorka a účastnice s dětmi; plakáty Jarda Knesl,
Sousedský bál-8.3., Vavas objednat na jídlo a raut; vstupenka 400 Kč včetně jídla a místenky;  
prodej  lístků  v gesci  Radima  Blažka;  hudba  Duo  Cadillac,  tombola  Radek  s Eliškou;, 
domluveno jedno taneční vystoupení skupiny Aneri a další ještě přemýšlet; tombolu ideálně 
odevzdávat 27.-28.2.

K     bodu č. 4:  
Web stránky, videozáznamy
Poděkování Jirkovi Pernickému a Liborovi Klanicovi za zprovoznění a chod web stránek přes 
web města. Postupné plnění stránek informaci, dění OV, akce, …
Libor Klanica byl osloven o videoreporty a videozáznamy z akcí v Křivém, jejich tvorbu, 
ukládání na web kanály a sociální sítě.

K     bodu č. 5:  
Ostatní, různé, body z     minula  
- Ov byl osloven o finanční podporu akce „rockového setkání“ v Tipsport baru, pro širokou 
veřejnost,
- na konci ledna bude svolána schůze s obyvateli bytovek na požadavky a doplnění dovybavení, 
předat na OKS,
- při dalším jednání Zastupitelstva města členové Kneisl a Pernický podpořit projekt chodníku 
Drážky-náves,
- Buchta předal aktuální informace o projektu a realizace výhybny směrem na Podhájí,
- Buchta předá na OV a OKS plán investicí na výletišti Na Kútě,
- do konce ledna členové OV připravit možné drobní investice v Křivém,
- Kneisl připomněl termín konec června, kdy končí termín podání projektů do „participativního 
projektu VM“,
- v roce 2026 je výročí 650 let Křivého, Kneisl vytvoří a svolá „přípravný výbor oslav 650 let od 
první písemné zmínky o obci Křivé“, 2.2. první schůze,
- v roce 2025 úpravy osvětlení vánočního stromu na návsi,
- 

  

J. Kneisl ukončil schůzi v 19:30
Další schůze OV se uskuteční v pondělí 3.3.2025 v 18 hodin. Ještě předtím bude schůze ohledně 
aktuálního stavu příprav karnevalu a bálu, termín bude stanoven po telefonické dohodě mezi  
9.2. a 16.2.

Zapsal: R. Buchta 12. 01. 2025
Odsouhlasil: J. Kneisl
Na vědomost: členové OV, vedoucí OKS, gestoři OV.

2


	Zápis č. 2025/01

